
دنیای هوادار عمل زشت وضدفرهنگی نماینده مجلس »سیلی زدن« به پلیس راهنمایی و رانندگی
 را تحت هر عنوان و شرایطی محکوم می نماید

روزنامه

یکشنبه 5 بهمن  1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل

www.donyayehavadar.ir 672

یزدانی خرم: جامعه ورزش از وضعیت موجود راضی نیست؛

مجلس باید نظارت بیشتری
 به ورزش داشته باشد

»محقق سیستم کمک داور ویدئویی« )1(

نخستین سیستم VAR را در 
ساختمان فدراسیون نصب می کنیم
صفحه 4

شان قانون - کیف کشمیری؛

سیلی قانونگذار  به قانون!
صفحه 2

  آنچه باید درباره لیگ قهرمان آسیا ۲۰۲1 بدانید؛

۴۰ تیم، هم سخت شد 
هم جذاب!
صفحه 7

صفحه 6



2
روزنامه

یکشنبه 5 بهمن 99 -  شماره  672

خبر

شان قانون - کیف کشمیری؛
سیلی قانونگذار به قانون!

در  فیلمی  گذشته  روز 
پخش  اجتماعی  شبکه های 
شده که در آن پلیس راهور 
»حامد اکبری«، ضمن معرفی 
خدمت اش،  محل  و  خود 
می گوید جلوی یک خودرو را 
گرفته که قصد داشته بدون 
مجوز از خط ویژه اتوبوس رد 
شود و سرنشین آن که نماینده مجلس بوده از خودرو پیاده 

شده و به صورت او سیلی زده است!
»مسعود  گوید  می  که  هست  انقلاب  ابتدای  از  روایتی 
کشمیری« ملعون و منافق که توانسته بود تا بالاترین سطوح 
مسئولیتی کشور نفوذ کند و در آن زمان رئیس دفتر رئیس 
جمهور وقت )شهید »محمدعلی رجایی«( بود، وقتی که می 
خواسته به دیدار امام برود با سماجت پاسدار سرتیم حفاظت 
امام مبنی بر باز کردن کیفش و تفتیش بدنی مواجه می شود 
که با حالت قهرآمیز و متکبرانه با این رفتار آن پاسدار قانونمند 
و واقف به وظایفش برخورد می کند و شروع به جر و بحث 
با وی و تیم حفاظتی امام می کند ولی آن پاسدار و تیم 
حفاظتی امام مجدانه پای درخواست به حق شان می ایستند 
و تسلیم هیاهوی کشمیری نمی شوند که همین امر باعث 
می شود مسعود کشمیری غرغرکنان از دیدار امام انصراف دهد 
و دیگر به دیدار امام نرود. دقیقا چند روز بعد همان کیفی که 
کشمیری حاضر نبود در مقابل تیم حفاظتی امام باز کند در 
دفتر نخست وزیری منفجر می شود و دو تن از ارزشمند ترین 

یاران انقلاب - رجایی و باهنر - را به شهادت می رساند .
غرض از یادآوری این روایت اتفاقاتی هست که در این چند 
وقت اخیر در کشور اتفاق افتاده و ما مسئولان عالی رتبه ای 
را در کسوت قضائی و یا قانونگذاری می بینیم که متکبرانه و 
قهرآمیز با سربازان و مامورانی برخورد کرده اند که دقیقا پای 
مسئولیتی که برعهده آن ها گذاشته شده ایستاده بودند و 
مر قانون را بدون آنکه به جایگاه نفر مقابلشان توجه داشته 
باشند و مقهور آن شده باشند، اجرا کرده اند. به واقع اگر با این 
رفتارهای نانجیبانه و متفرعنانه و مادون شان مسئول انقلابی 
و ایرانی و نمایندگی مجلس و یا قضاوت در جمهوری اسلامی 
برخورد قاطع نشود و در مقابل از رفتارهای انقلابی و قانونمند 
مامورانی که به وظایف خود به نحو شایسته عمل کرده اند 
تقدیر نشود مطمئن باشید که این راه قطعا و حتما به پرورش 
موجوداتی کمک خواهد کرد که کشمیری و نفوذی های دیگر 
در تاریخ انقلاب از آن زمره بودند. چرا که افراد با مسئولیت 
های جزئی، خود را تنها و بی پناه در مقابل رفتارهای ناهنجار و 
خارج از ضوابط مسئولان عالی رتبه کشوری می یابند و قطعا 
دیگر سودای اجرای قانون را در مقابل همه! و امر به معروف و 
نهی از منکر را به فراموشی می سپارند و در چنین جوی باید 
منتظر رشد منافقین و نفوذی ها و خائنین در مرتبه ای به نام 
از ما بهتران و اربابان و مهتران در کسوت مسئولان عالی رتبه 
نظام باشیم که هر آینه می توانند کیف های خطرناک تر از 
کیف کشمیری را به مکان هایی برسانند که انفجار آن، خسارت 
های سیاسی و اقتصادی و اجتماعی به مراتب بیشتری از 
آنچه کشمیری به وجود آورد، برای ایران و انقلاب و ملت، به 

ارمغان آورد!

سرمقاله

گفت:  تهران  هوای  کیفیت  کنترل  شرکت  مدیرعامل 
این  دارد،  هزارگوگرد   ۳۵ppm ایران  در  تولید  مازوت 
کشورهای  در  استفاده  مورد  مازوت  که  است  درحالی  

پیشرفته دارای ۵۰۰ppm گوگرد است.
به گزارش »دنیای هوادار«، حسین شهیدزاده در همایش 
آلودگی هوا و صدا اظهار کرد: امسال هوای  یک روزه 
پایتخت آلوده تر از سال گذشته است اما اختلاف این 
آلودگی تاکنون کمتر از ۱۰روز است. آنچه که باعث بیشتر 
به نظر رسیدن روزهای آلوده شده سختگیرانه تر شدن 
روش اندازه گیری آلودگی هوا است. وی در مورد دلیل 
تغییر شاخص آلودگی هوا توضیح داد: معیار اندازه گیری 
اعلام  بهداشت  وزارت  توسط  آلاینده های هوا  شاخص 
اساس  بر  گذشته  سال  تا  اندازه گیری  این  و  می شود 
استانداردهای سال۲۰۰۹ انجام می شد اما از سال جاری 
سال  استانداردهای  و  جدید  دستورالعمل  مبنای  بر 
و شرکت  انجام می شود  نحوه محاسبه شاخص   ۲۰۱۹
کنترل کیفیت هوای تهران دخل و تصرفی در آن ندارد. 
شهیدزاده روش مرسوم در محاسبه شاخص آلودگی هوا 
که از سوی وزارت بهداشت نیز ابلاغ می شود را روش 
EPA )سازمان محیط زیست آمریکا( اعلام کرد و گفت: 
آلودگی  محاسبه  زمینه  در  جهانی  بهداشت  سازمان 
هوا شاخص ندارد بلکه توصیه هایی را ارائه می دهد تا 
کشورها با عمل به آن ها شرایط مطلوبی را ایجاد کنند. 
برای مثال می توان به توصیه ای مبنی بر رساندن متوسط 
سالانه غلظت آلاینده های ۲.۵میکرون به ۱۰میکروگرم در 
متر مکعب اشاره کرد. مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت 
هوای تهران با اشاره به اینکه بر اساس استاندارد یورو۴ 
گازوییلی که در تهران برای حمل و نقل توزیع می شود 
محتوای گوگرد آن ۵۰ppm است اما گازوییلی که در 
تا   ۳ بین  آن  گوگرد  محتوای  می شود،  توزیع  صنایع 
نیز  ایران  در  تولیدی  مازوت  گفت:  است،   ۷۰۰۰ppm
۳۵ هزار ppm گوگرد دارد، در صورتیکه مازوتی که در 
کشورهای پیشرفته و در کشتی ها مصرف می شود، ۵۰۰ 

ppm گوگرد دارد. شهیدزاده با بیان اینکه به طور قطع 
گازوییلی که در کشور ما استفاده می شود از مازوتی که 
در کشورهای پیشرفته مورد استفاده قرار می گیرد آلوده تر 
است، تصریح کرد: پس نباید ابراز خرسندی کنیم که در 
صنایع به جای مازوت گازوییل استفاده می شود چرا که 
هر دو آلایندگی زیادی دارند و مصرف آن ها خطرناک 
است. وی در مورد جرم انگاری عدم اجرای قانون هوای 
انتظار  نباید  از سوی دستگاه های مسئول گفت:  پاک 
داشته باشیم که زیرمجموعه  دولت از هم شکایت کنند. 
هرچند سازمان محیط زیست ناظر اجرای قانون هوای 
پاک است اما بهترین ضمانت اجرایی برای این قانون که 
مجلس شورای اسلامی آن را وضع کرده، خود مجلس 
است که ابزار قانونی هم در اختیار دارد حتی کمیسیون 
اصل۹۰ به موضوع آلودگی هوا ورود کرده است. شهیدزاده 
با اشاره به اینکه شهرداری تهران از طریق بهینه سازی 
حمل و نقل عمومی نمی تواند معضل آلودگی هوا را 
حل کند، چرا که این موضوع تنها حدود ۷ تا ۸درصد بر 
کاهش آلودگی هوا مؤثر است، اظهار کرد: وقتی می توان 
آلودگی هوا را به صفر رساند که حمل و نقل عمومی، پاک 
و برقی باشد و تا زمانیکه از سوخت فسیلی در وسایل 
نقلیه عمومی استفاده می شود، نباید انتظار داشته باشیم 
آلودگی هوا به عدد صفر برسید. مدیرعامل شرکت کنترل 
کیفیت هوای تهران با بیان اینکه خودروهای دیزلی و 
گازوییلی مانند مینی بوس ها، اتوبوس های شرکت واحد، 
اتوبوس های خصوصی و کامیون ها به طور کلی سهم 
۳۳درصدی در آلودگی هوای تهران دارند، تصریح کرد: 
یکی از راهکارها این است که ناوگان نوسازی شود اما 
عملاً چنین کاری به دلیل شرایط اقتصادی، امکان پذیر 
نیست و راهکار دیگر، استفاده از فیلتر دوده در اگزوز 
است که ۹۹درصد آلودگی را جذب می کند و به جرأت 
می گویم، هوایی که از اگزوز خودروهای فیلتردار خارج 
می شود، پاک تر از هوای کنونی تهران است و به عبارتی، 
استنشاق  را  فیلتردار  خودروی  اگزوز  هوای  مردم  اگر 

بر  تاکید  با  ادامه  در  وی  نفس می کشند.  بهتر  کنند، 
اینکه رفع معضل آلودگی هوای تهران راه حل دارد و 
با مشارکت مجموعه حاکمیت و مردم این معضل حل 
به  عمل  حاکمیت،  اقدام  اصلی ترین  گفت:  می شود، 
قانون هوای پاک، کمک به توسعه زیرساخت های حمل 
و نقل پاک و افزایش وسایل حمل و نقل عمومی و 
خودروها  از  استفاده  عدم  مردم،  مسئولیت  مهم ترین 
پایان  در  است. شهیدزاده  آلاینده  موتورسیکلت های  و 
اظهارات خود از نتایج خوب نصب آزمایشی فیلتر دوده 
خبر داد و تصریح کرد: هرچند با استفاده از این قطعه، 
حجم قابل توجهی از میزان آلایندگی خودروهای دیزلی 
کاهش می یابد اما نباید توقع داشته باشیم آلایندگی 
ناوگان فرسوده حمل و نقل عمومی تهران با نصب فیلتر 
دوده به طور کامل حل شود، چرا که ناوگان اتوبوسرانی 

پایتخت حتما نیاز به نوسازی و تعمیر دارد.

خبر اول

مازوت ایران چندبرابر آلوده تر از مازوت کشورهای پیشرفته 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید غلام عباس اله یاری  را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا، ضمن انتقاد از عدم 
رعایت پروتکل های بهداشتی در برخی نقاط کشور طی 
هفته گذشته و مشخص شدن تأثیر این عدم رعایت طی 
روزهای آتی، گفت: این هفته احتمالاً جلسات دیگری در 
ستاد داریم و درباره بازنگری پروتکل ها و محدودیت ها 
صحبت می کنیم زیرا با تغییر رنگ شهرها و وضعیت 

مناسب تر، شاهد افزایش تجمعات و ترددها هستیم.
دکتر علیرضا رئیسی در حاشیه جلسه ستاد ملی مقابله 
با کرنا، گفت: هم اکنون میزان مرگ کرونا در انگلیس مرز 
۱۸۰۰مرگ در روز را گذرانده، در آلمان بالای  هزار مرگ 
در روز داشتند و در آمریکا بالای ۴هزار مرگ در روز را 
تجربه می کند. اما در ایران با توجه به رعایت پروتکل ها 
وضعیت نسبتا خوبی است و خوشبختانه امروز این خبر 
خوب را به مردم می دهیم که هیچ شهر قرمزی نداریم.

نگرانی از افزایش ترددها و مبتلایان سرپایی 
در برخی شهرها

وی با اشاره به اینکه  هم اکنون از نظر وضعیت کرونا 
۱۹شهر نارنجی، ۱۵۷شهر زرد و ۲۵۶شهر آبی داریم، گفت: 
این موضوع نشانه این است که تا حدی وضعیت بهتر 
شده است. از مردم برای رعایت پروتکل ها تشکر می 
کنیم. اما نباید دچار عادی انگاری شویم. خوشبختانه 
دیگرهیچ شهر قرمز کرونایی در کشور نداریم و شهرهایی 
که در مازندران قرمز بودند نارنجی شدند. اما افزایش 

ترددها، افزایش موارد ابتلای سرپایی و عادی انگاری 
مردم در برخی شهرها نگران کننده است. سخنگوی ستاد 
ملی مقابله با کرونا ادامه داد: با این وجود تذکر جدی می 
دهم زیرا در برخی از مناطق کشور عدم رعایت پروتکل ها 
را در هفته گذشته شاهد بودیم. موارد متعددی گزارش 
از عدم رعایت پروتکل ها از شهرهای مختلف داشتیم. 
یکی از شهرها کاشان بود که تذکر داده شد و امیدواریم 

پروتکل ها سختگیرانه اجرا و جبران شود.

رشد ۴۷ درصدی ترددها نسبت به اول دی ماه

ترددها  رشد ۴۷درصدی  نگرانی ها  از  یکی  افزود:  وی 
نسبت به اول دی ماه است که ۴۷درصد افزایش پیدا 
کرده است؛ این وضعیت نگران کننده است. هرگونه عدم 
رعایت پروتکل، وضعیت را بر می گرداند. این افتخار که 
مردم درباره کنترل بیماری آفریدند کم نظیر است؛ اما از 
طرفی حتماً باید مراقبت کنیم زیرا در غیر این صورت 
محدودیت ها باز می گردد، کسب و کارها و همه شهرها 
تحت تأثیر محدودیت های جدید قرار می گیرند و دوباره 

تعطیلی مشاغل را خواهیم داشت.

ویروس کرونا قوی تر شده است

رئیسی تأکید کرد: خروج از وضعیت قرمز به معنای 
ضعیف شدن یا از بین رفتن ویروس نیست. برعکس، 
ویروس در سطح دنیا نه تنها ضعیف نشده بلکه جهش 

پیدا کرده و قوی تر شده است. ویروس انگلیسی حدود 
۶۰کشور دنیا درگیر کرده است. در آفریقای جنوبی هم 
ویروس کرونا جهش یافته و ۲۳کشور را درگیر کرده است. 
می دانیم ویروس جهش یافته قدرت سرایت بیشتری دارد. 
جوانان را بیشتر درگیر می کند. قدرت کشندگی و میزان 

مرگ و میر مبتلایان به ویروس جدید نیز بیشتر است.

بازنگری در محدودیت ها؛ این هفته

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا گفت: این هفته احتمالا 
جلسا ت دیگری در ستاد داریم درباره بازنگری پروتکل ها و 
محدودیت ها صحبت می کنیم زیرا با تغییر رنگ شهرها و 
وضعیت مناسب تر شاهد افزایش تجمعات و ترددها هستیم. 
به نظر می رسد ساده انگاری و عادی انگاری اتفاق می افتد و 
این خطرناک است. یادمان نرود در تیر و مرداد چه وضعیتی 
پیدا کردیم موج جدید شکل گرفت و مرگ ومیر افزایش یافت.

افزایش بیماران سرپایی کرونا در برخی استان ها

وی در خاتمه، بیان کرد: ویروس کرونا ضعیف نشده بلکه 
قوی تر شده است. همه دست به دست هم دهیم محکم 
بایستیم. به هیچ وجه نمی شود با سلامت مردم شوخی 
کنیم. اکنون بر اساس آخرین ارزیابی ها در برخی استان ها 
میزان بیماران سرپایی افزایش پیدا کرده این زنگ خطری 
است که اگر بی توجهی کنیم به افزایش موارد بستری و 

مرگ ومیر منتهی می شود.

نگرانیِ »رئیسی« از افزایش ترددها؛

این هفته در محدودیت های کرونایی بازنگری می شود

کرونا در ایران

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول



روزنامه

3
یکشنبه 5 بهمن 99 -  شماره  672

جامعه

معاون کل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
با بیان این مهم که مهم ترین بسترهای نگرانی در 
کلان شهرهایی مانند تهران و کرج، حمل و نقل عمومی 
است چراکه امکانات و ظرفیت لازم در این راستا وجود 

ندارد، از کاهش قابل توجه کووید19 در البرز خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، ایرج حریرچی روزگذشته در 
حاشیه جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا که به ریاست 
رئیس جمهوری و به صورت ویدئو کنفرانس برگزار شد، 
در سالن جلسات استانداری البرز با اشاره به اقدامات 
استان البرز در مقابله با ویروس کرونا اظهار کرد: این 
استان در مقابله با کرونا بسیار موفق عمل کرده و این 
امر در ۶هفته اخیر نمود بیشتری نیز داشته و اقدامات 

خیلی خوبی صورت گرفته است.
البرز  در  بیماری  الگوی  این  از  پیش  داد:  ادامه  وی 
مشابه تهران بود و جای خرسندی دارد که استان البرز 
توانسته مسیر خود را از پایتخت جدا کند و میزان 
بستری و مرگ و میر ناشی از کرونا در این استان به 

شکل قابل توجهی کاهش یافته است.
حریرچی گفت: مهم ترین دستاورد البرز در روزهای اخیر 
این است که در برخی از روزها حتی یک مورد مرگ 

ناشی از کرونا نیز در این استان گزارش نشده است.
راستای  در  که  بزرگ  توفیق  این  برای  افزود:  وی 

سلامت مردم است از مدیریت صحیح استاندار البرز 
و تلاش های رئیس و مجموعه علوم پزشکی استان 

قدردانی می کنیم.
حریرچی در ادامه افزود: ما همچنان نگران هستیم 
و  بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  کاهش  که 
عادی انگاری، موجبات شدت گرفتن بیماری را فراهم 
کند چراکه مواردی از ویروس جهش یافته در برخی 
نقاط دنیا مشاهده شده و باید نهایت تلاش خود را 
داشته باشیم که از ورود این ویروس جلوگیری کنیم.

وی اضافه کرد: انتظار ما از مردم در این شرایط این 
است که خروج از منزل را به حداقل برسانند، ترددها 

در این برهه از سال نسبت به سال قبل تنها پنج  درصد 
کاهش یافته است.

حریرچی با بیان اینکه هیچ یک از استان های کشور 
در شرایط قرمز نیستند، گفت: ۱۹شهرستان در وضعیت 
استان ها خیزش  از  برخی  در  ولی  دارند  قرار  نارنجی 
جدیدی از بیماری دیده شده و در ۲استان تهران و 
اصفهان مواردی از رشد بیماری در بین افراد هفت تا 

۱۸سال یافت شده است.
قابل ذکر است؛ اکنون از هفت شهرستان تابعه البرز 
چهار شهرستان در وضعیت زرد و سه شهرستان آبی 

کرونایی است.

»حریرچی« مطرح کرد:

کاهش قابل توجه کووید19 در البرز
سکوت وزیر ورزش یعنی تایید رسول پناه؛

سلطانی فر:»بعدا می گم«!
رئیس  پناه«  رسول  »مهدی 
مدیره  هیات  جناجالی 
ادبیاتی  با  که  پرسپولیس 
یحیی  میدانی  چاله 
بازیکن  و  محمدی  گل 
هجمه  مورد  را  پرسپولیس 
قرار داد همچنان در سمت 
واکنش  و  مانده  باقی  خود 
خنثی و بی تفاوتی وزیر و معاونان وزارت ورزش حکایت از 

حمایت آن ها از رسول پناه دارد.
بعد از اینکه ویدوهای جنجالی  رسول پناه در دو نوبت 
منتشر شد انتظار می رفت که وزارت ورزش نسبت به این 
اظهارات واکنش نشان دهد ولی نمی دانیم چه حسابی در 
کار است که او همچنان با قدرت در برابر همه ایستاده و 
سکوت وزارت ورزش و معاونین وزیر در قبال این افتضاحی 
که رسول پناه به باره آورده بر شایعات مبنی بر معاملات 

پشت پرده دامن زده است.
مهدی رسول پناه، رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
که این روزها به خاطر ویدیوهای جنجالی اش حاشیه های 
و  پا کرده است  به  رسانه ها  و  در فضای مجازی  زیادی 
حسابی کادرفنی و بازیکنان و هواداران باشگاه پرسپولیس 
از  منتشر شده  ویدیوهای  دلیل  به  است،  کرده  را عاصی 
هواداران باشگاه پرسپولیس عذرخواهی کرد اما در واکنش 
به خبر استعفایش گفته است که چه کسی گفته که من 

استعفا داده ام!؟ من فقط عذرخواهی کردم.
حالا مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان به در واکنش 
به پرسش خبرنگار صدا و سیما مبنی بر ویدیوهای رسول 

پناه و استعفای او گفت: مصاحبه بعدا!
همچنین عبدالحمید احمدی معاون توسعه ورزش همگانی 
پناه عضو  اظهارات رسول  درباره  و فرهنگی وزارت ورزش 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس و بیان برخی مسائل در 
ویدئوهای منتشر شده گفت:  تذکرات لازم را به باشگاه 

دادیم و پیگیری لازم از طرف باشگاه انجام می شود!
یک نفر با این ادبیات مثل »شلوار طرف را می کشم پایین« 
یا خطاب قرار دادن بازیکنان بزرگ پرسپولیس با ادبیات 
سخیف چه قدرتی دارد و چه معامله ای در کار است که وزیر 
ورزش هم بر آن چشم پوشی می کند و در عین حال دم از 

اخلاق در ورزش می زنند.
چنین فردی اصلا لیاقت و شایستگی روی سکو نشستن را 
هم ندارد و واقعا کانون هواداران پرسپولیس به هیچ عنوان 
اجازه نشستن چنین افراد چاله میدانی را روی سکوها هم 
نمی دهد. اگر هرکدام از بازیکنان فوتبال یک درصد چنین 
حرکاتی را انجام دهند تا ده سال او را محروم می کنند ولی 
وزارت ورزش و کمیته اخلاق و معاونین وزیر چرا از کنار این 

ادبیات سخیف به راحتی عبور می کنند.
در هر صورت یک چنین فردی لیاقت و شایستگی نشستن 
روی صندلی ریاست هیات مدیره باشگاه بزرگ پرسپولیس را 
ندارد و لکه ننگی برای وزارت ورزش است که اجازه می دهد 
این افراد از برند پرسپولیس به همه جا برسند و نهایتا شاید 
چند واحد آپارتمان در فلان محل به دو سه بنده خدایی 
فروخته باشد! اما از کنار آن ده برابرش را در آورده است. 
کاری به این زد و بندها نداریم. هدف ما نام پرسپولیس 
است. تو را به خدا ببینید پرسپولیس از دکتر اکرامی و دکتر 

جعفر کاشانی و... به چه افرادی رسیده است!؟

دریچه ی ورزشی»البرز« چه خبر؟

مدیرکل هواشناسی استان البرز با بیان اینکه هشدار 
سطح زرد آلودگی هوا برای استان البرز صادر شد، گفت: 

تا آخرهفته هوای استان، ناسالم است.
آرش بهاروند احمدی در مورد وضعیت هوای استان 
البرز اظهارکرد: طبق گزارش آخرین نقشه هواشناسی 
استان البرز به دلیل رخداد متناوب وارونگی هوا در 
شاهد  استان  در  آلودگی  غلظت  افزایش  با  استان 

هستیم.
وی با بیان اینکه در حال حاضر شاهد کاهش کیفیت 
هوا در استان هستیم، افزود: آلودگی تا روز پنج شنبه 

تداوم دارد.
به کیفیت  اشاره  با  البرز  استان  مدیرکل هواشناسی 
هوا به سمت آلوده برای تمام گروه ها می شود، بیان 
کرد: توصیه می شود از انجام فعالیت هایی که منجر به 

افزایش آلودگی می شود خودداری و همچنین  افراد 
سالمند، کودکان و بیماران قلبی تنفسی از تردد در 

فضای باز شهرها خودداری کنند.
بهاروند احمدی با عنوان اینکه منطقه اثر پدیده آلودگی 
هوا در کلان شهرهای استان بوده است، تصریح کرد: 
افزایشی  روند  از  وارونگی حاکی  پدیده  نوع مخاطره 

میزان آلاینده ها در استان است.

هشدار »زرد« آلودگی هوا برای استان البرز صادر شد

کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
از  بیش  کنون  تا  سال جاری  در  گفت:  البرز  استان 
۷۰۰میلیون دلار صادرات از البرز انجام شده است و 
به یقین تا پایان سال جاری این رقم می تواند به یک 

میلیارد دلار برسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، پرهام رضایی در نشست 
که  البرز  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل  با 
جوانان،  کمیسیون  رئیس  رئیس،  نائب  حضور  با 
کارآفرین و دانش بنیان و دبیرکل اتاق بازرگانی البرز 
همراه بود، اظهار کرد: البرز با وجود شهرک های صنعتی 
متعدد هنوز با مشکلات زیادی در مواردی از جمله 
مواجه  صنعتی  نقاط  این  در  زیرساخت ها  تامین 
است و واحدهای صنعتی زیادی دراستان البرز تحت 
تاثیر شرایط اقتصادی کنونی به مرحله ورشکستگی 
و تعطیلی رسیده است. وی با اشاره به اینکه حدود 
یک چهارم اعضای اتاق بازرگانی البرز در شهرک صنعتی 
اشتهارد فعالیت دارند، افزود: در قالب بررسی مسائل 
و مشکلات واحدهای صنعتی بازدیدهای ادواری از 
شهرک های صنعتی استان را آغاز کردیم. رئیس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان البرز بیان 
کرد: درست است که اتاق بازرگانی قدرت اجرایی ندارد 
اما هدف آن آسیب شناسی و عارضه یابی مشکلات و 
مسائل پیش روی صنعتگران و تولیدکنندگان  است 
تا در قالب مشورت به بخش دولتی گامی در راستای 
حل این معضلات برداشته شود. وی عنوان کرد: در 

قالب بازدیدهای ادواری از واحدهای صنعتی فعال، 
صنعتی  شهرک های  در  تعطیل  حتی  و  نیمه فعال 

استان بازدید می کنیم.
بخش  از  البرز  بازرگانی  اتاق  کرد:  تصریح  رضایی 
خصوصی به همراه شرکت شهرک های صنعتی استان 
از  مشترکی  بازدیدهای  می توانند  دولتی  بخش  از 
شهرک های صنعتی استان انجام دهند چرا که این 
همسویی در نهایت منجر به پرشدن خلأهای موجود 
در بخش خصوصی در راستای دستیابی به کاهش 
معضلات صنعت استان می شود. وی از تدوین برنامه 
سال1400 اتاق بازرگانی البرز خبر داد و گفت: به منظور 
به  اتاق  آتی  عملیاتی سال  برنامه های  سازی  پیاده 
یقین کارهای مشترکی با شرکت شهرک های صنعتی 

البرز پیش برده می شود.
در  که  توضیح  این  با  البرز  بازرگانی  اتاق  رئیس 
خصوصی  بخش  به  زیادی  فشار  گذشته  سال های 
وارد شده است، عنوان کرد: جهش صادراتی در البرز 
می تواند محقق شود، چون این استان زیرساخت های 
آن را دارد و با تغییرات حرفه ای و هوشمندانه آمارهای 
صادرات بیشتر از حد کنونی هم ارتقا داده می شود. 
وی با تأکید بر اقدامات خوبی که در حوزه گمرک البرز 
در دو سال گذشته صورت گرفته و منجر به رشد خوب 
صادرات استان شده است، افزود: این مهم نشان از 
این دارد که اقدامات جهادی توسط مدیری توانمند 
در حوزه مدیریت گمرک انجام شده است و اگر این 

فرهنگ در دیگر بخش ها هم مورد توجه قرار داده شود 
طی کوتاه ترین زمان به رشد خوبی می رسیم.

میان  ارتباطی  پل  ایجاد  که  توضیح  این  با  رضایی 
بخش خصوصی و دولتی به عنوان یک هدف مطرح 
است، بیان کرد: با ریشه یابی مشکلات حوزه صنعت 
به نقاطی مشترک می رسیم که این نقاط باید عارضه 

یابی شود.
کشاورزی  و  معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
استان البرز گفت: نمایندگان کنونی مجلس در استان 
در مجلس هم تعامل مناسبی تا کنون داشته اند. وی 
با بیان اینکه کمیته های اقتصادی در حال شکل گیری 
است، تصریح کرد: فراکسیون جدیدی در مجلس به 
منظور صادرات با کشورهای همسایه ایجاد شده است 
و این مهم برای استان البرز که در حوزه صادرات با این 

کشورها کار می کند، فرصت خوبی است.
تجاری  تراز  بردن  بالا  اهمیت  به  اشاره  با  رضایی 
استان البرز توضیح داد: در سال جاری تاکنون بیش 
از 700 میلیون دلار صادرات از البرز انجام شده است 
و به یقین تا پایان سال جاری این رقم می تواند به 
یک میلیارد دلار برسد. وی با با بیان اینکه بعد از 
راه اندازی اورژانس کسب و کار اتاق بازرگانی البرز، 
گام های مؤثر بعدی مدنظر برای کمک به بخش تولید 
است، عنوان کرد: هدف مهم از این اقدامات برقراری 
پل ارتباط میان فعالان اقتصادی، اعضای اتاق و خود 

اتاق بازرگانی است.

تا پایان سال جاری محقق می شود؛

ارزش صادرات استان به یک میلیارد دلار 

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »گلنار قیامتی« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محسن هشترودی«

 - ریاضی دان، فیلسوف و شاعر فقید - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

وكيل الويژه!

»حناچی«: 

ممیزی املاک، کیفیت زندگی تهرانی ها را تغییر می دهد

»جهانگیری«: 

باید شاخص های قابل اندازه گیری 
از بهره وری داشته باشیم

تا امروز وكیل های وابسته و دلبسته زیادی دیده بودیم. وكیل الرعای ، 
وكیل الدوله، وكیل المله! حالا چه می شود این یكی كه زیر گوش سرباز آن 
هم توی لباس مقدس سربازی و ضابط قانون زده است وكیل الویژه باشد. 

البته من فكر می كنم این سیلی تسویه حساب قدیمی از دوران طاغوت 
بین مجلس و شهربانی باشد! آنجا كه فرزند وكیل مجلس شورای ملی با 
فرزند پاسبان شهربانی دعوا می كردند و هركدام برای دیگری كُری می خواند 
تا آنجا كه نوبت به معرفی پدران و خرج كردن از مقام باباهایشان رسید. 
اینجا بود كه فرزند وكیل كفت: پدر من كسی است كه قانون می گذارد! 
فرزند پاسبان سریع جواب داد پدر من هم  یک قِران می گیرد و می ... به 

قانون بابای تو! 
البته این داستان زمان های دور است ولی شاید این جناب نماینده مجلس 

خواسته جدا از مردم در خط ویژه براند برای همین اول راننده را فرستاده تا 
به خیال دوران قدیم با قِرانی، قانون خودش را خیس كند ولی وقتی دیده 
است كه عاملان قانون دیگر آن پاسبانان قدیم نیستند متوسل به زور شده 
است. نماینده یعنی این!  نه قبلی ها كه مثلا تو گمرگ فحش می دادند!! 

فحش باد هواست!!! آنچه می ماند سیلی است!!!!

شهردار تهران، ممیزی املاک شهر تهران را منشاء تغییرات، کیفیت زندگی و 
تصمیم سازی برای آینده شهر دانست و گفت: تمام تلاش شهرداری باید این 
باشد که اطلاعات دقیق را تحصیل کند و همان چیزی که در سطح شهر اتفاق 

می افتد، در پایانه ها درج شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، پیروز حناچی شهردار تهران در افتتاحیه ششمین 
مرحله ممیزی املاک شهر تهران، گفت: آخرین ممیزی املاک در تهران در 
سال ۸۶ آغاز و سال ۹۰ به پایان رسید. با توجه به سرعت تغییرات در شهر 
تهران، ما تغییرات زیادی نسبت به آخر دهه هشتاد و سال نود داشتیم و 
طبیعتا لازمه هر اقدامی که بخواهیم انجام دهیم، این اطلاعات است که 

تصمیم گیری و تصمیم سازی را در شهر تهران راحت تر کند.
شهردار تهران اضافه کرد: ممیزی املاک این دوره خصیصه های ویژه ای دارد؛ 
اول این که از دفاتر خدمات قرار است این کار انجام شود. این هم برای خود 
دفاتر خدمات خوب است که حالا کار کمتری به آنها ارجاع می شود و هم ما 
نیرویی برای این کار جذب نمی کنیم امیدوارم شرکت فناوران کاری کند که 

این پروژه به خوبی تحقق یابد و این هدف به نتیجه برسد.

او در ادامه درباره مخاطبین اطلاعات تولیدی در ممیزی املاک، گفت: این داده ها 
برای بسیاری از دستگاه ها مانند وزارت راه و شهرسازی مناسب است. همچنین 
دستگاه های دیگری که جنبه های حاکمیتی را دنبال می کنند و دستگاه هایی 
که به دنبال اطلاعات خانه های خالی هستند از خروجی این پروژه ها استفاده 
خواهند کرد. آنچه که در این ماموریت مهم است و مدیران پروژه باید برای آن 
برنامه داشته باشد نخست روشن شدن تکلیف مالکان است و دوم اطمینان 

از اطلاعات اخذ شده است و این همه برای تصمیم سازی درست لازم است.
شهردار تهران اضافه کرد: فرآیندی که اشاره شده نشان می دهد فردی که به 
عنوان مجری این پروژه انتخاب شده است اشراف کافی دارد و فکر می کنم 
کاری کنیم که این برنامه سریعتر به نتیجه برسد و هر چه این اطلاعات بروزتر 

و زودتر حاصل  شود فضا را برای تصمیم بهتر می کند.
او خطاب به اجراکنندگان پروژه افزود:  نکته دیگر این که این اقدام باید به 
گونه ای طراحی شود که ما در فرآیندهای بعدی کار میدانی کمتری داشته 
باشیم. کاری کنید که تغییرات بعدی خیلی راحت در جای خود بنشیند و ما 

کمتر اقدامات میدانی داشته باشیم.

معاون اول رییس جمهوری تأکید کرد: باید 
با پرهیز از کلی گویی در مورد راهکارهای 
افزایش بهره وری، شاخص هایی قابل رصد، 
ارزیابی و اندازه گیری ایجاد کرد تا شاهد 
اثربخشی و افزایش بهره وری در بخش های 

مختلف کشور باشیم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه 
اطلاع رسانی معاون اول رییس جمهوری، 
دیدار  در  شنبه  روز  جهانگیری  اسحاق 
اعضای انجمن بهره وری ایران،  بهره وری 
را از اصلی ترین موضوعات اقتصاد ایران 
عنوان کرد و گفت: در اسناد و برنامه های 
اقتصاد  سیاست های  نیز  و  بالادستی 
مقاومتی که از سوی رهبر معظم انقلاب 
ابلاغ شده است، بر افزایش بهره وری در 

همه بخش ها تأکید شده است.
یادآوری  با  جمهوری  رییس  اول  معاون 
برخی بیماری های مزمن اقتصادی نظیر 

تورم گفت: در طول برنامه های توسعه 
کشور همواره بر رشد مستمر و پایدار 
اقتصادی و یا افزایش ۳۰ درصدی 
وری  بهره  محل  از  اقتصادی  رشد 
برنامه های  پایان  در  اما  تأکید شده 
توسعه این اهداف محقق نشده است.

مزمن  بیماری های  افزود:  جهانگیری 
اقتصاد کشور ساختاری است و گاهی 
به  مجموعه ها  برخی  انتقال  با  حتی 
بخش خصوصی نیز بهره وری افزایش 
نیافته است در حالی که تصور می شد 
و  خصوصی  بخش  مدیریت  با 
اقتصاد رقابتی تر، بازدهی سرمایه و 

نیروی کار افزایش یابد.
جمهوری  رییس  اول  معاون 
جدی  رمزگشایی  بر  تأکید  با 
اقتصادی  این مولفه های  از 
ضمن تشکر از انجمن بهره 
و  دغدغه  که  ایران  وری 
مسئولیت تفکر در مورد 
کشور  کلیدی  مسایل 

باید  گفت:  دارند، 
کلی  از  پرهیز  با 

مورد  در  گویی 
ی  ها ر هکا ا ر
بهره  افزایش 
وری، شاخص 

گیری  اندازه  و  ارزیابی  رصد،  قابل  هایی 
ایجاد کرد تا شاهد اثربخشی و افزایش بهره 

وری در بخش های مختلف کشور باشیم.
جهانگیری سپس به موضوع بهره ور کردن 
اشاره کرد و گفت:  انرژی در کشور  تولید 
کشور  مسایل  ترین  اصلی  از  یکی  انرژی 
است و باید به طور جدی برای پایدار کردن 
میزان تولید، کاهش مصرف و افزایش بهره 
وری از منابع انرژی کشور برنامه ریزی و 

تلاش شود.
در این جلسه که وزیر آموزش و پرورش و 
رییس سازمان اداری و استخدامی کشور 
نیز حضور داشتند، مدیر عامل انجمن بهره 
وری ایران گزارشی از سهم سالانه بهره وری 
و عوامل تولید در رشد اقتصادی کشور ارائه 
و به میزان بهره وری در حوزه نیروی کار و 
سرمایه و گفت: بیشترین رشد بهره وری در 
حوزه ارتباطات و فناوری 
است  بوده  اطلاعات 
بخش ها  سایر  در  و 
هدر  با  انرژی  نظیر 
رفت بهره وری مواجه 

هستیم.

دیدگاه

یک محقق سیستم کمک داور ویدئویی اظهار داشت : فکر می کنم اول 
سیستم VAR را در سئول نصب کنیم تا برخی از تصمیمات فدراسیون را 
بررسی کنیم بعد به ورزشگاه ها بیاوریم چرا که این شروع برای ورزش کشور 

و فوتبال مفید خواهد بود.
کمک داور ویدئویی )VAR( یک مجموعه تکنولوژیک است که از مارس 
۲۰۱۷ مطرح و از فصل ۲۰۱۸ - ۲۰۱۷ با بوندسلیگا و سری آ به دنیای فوتبال 
برای کمک به داوران معرفی شد. کمک داور ویدئویی یا همان VAR مخفف 
عبارت ) Video Assistant Referee ( به معنی دستیار ویدئویی داور است.

این سیستم برای کمک به داوران مسابقات طراحی شده تا با اتکا به آن 
تصمیمات درست را اتخاذ و از اشتباه در داوری پرهیز کنند. در جریان 
مسابقات جام جهانی روسیه در هر مسابقه یک داور و سه کمک داور 

ویدئویی در اتاق فرمان از طریق مانیتورهای تلویزیونی جریان بازی را به طور 
زنده تعقیب می  کردند.

سی و سه دوربین تلویزیونی با دو دوربین،  تمام زوایای دلخواه را در اختیار 
داوران قرار می داد.

در سیستم کمک داور ویدئویی داور می تواند با میکروفون رادیویی خود 
به طور مستقیم با اتاق فرمان در ارتباط باشد.

این تکنولوژی فقط در چهار مورد در خدمت داور است:
- تصمیمات مربوط به گل شدن یا نشدن

- تصمیمات مربوط به آفساید
- تصمیمات مربوط به کارت قرمز مستقیم )عمدتا انضباطی(

- تصمیمات مربوط به شناسایی هویت بازیکن
اگر داور در هر یک از موارد چهارگانه فوق دچار اشتباه شود تیم کمک داور 
ویدئویی از او می خواهدتا به تماس پاسخ دهد. در این حالت داور دست 
خود را روی هدست خود قرار می  دهد تا نشان دهد دارد به پیشنهادات و 

صحبت های اتاق فرمان گوش می  دهد.
در همین حال اگر داور هم با دستان خود یک مستطیل به نشانه تلویزیون 
رسم کند این پیام را به تماشاگران می دهد که تیم کمک داور ویدئویی در 
حال بازبینی صحنه خطاست و وارد مرحله بازبینی از کنار نمایشگر کنار خط 

طولی زمین شده است.

»محقق سیستم کمک داور ویدئویی« )1(

نخستین سیستم VAR را در ساختمان فدراسیون نصب می کنیم

نیش طنز!

پایتخت

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمدرضا ایرانی«فرهنگی

 - طراح و نقاش فقید - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Back Behind the Orchard Tree آلبوم آرت راک بازگشت به پشت درخت باغچه
 Rob Cottingham اثری از آهنگساز و نوازنده خلاق و گزیده کار، راب کاتینگهام
است. این هنرمند در طول دوران کاری نسبتا طولانی خود آثار زیادی منتشر 
نکرده است و به عنوان هنرمندی کم کار که کارهایی گزیده ارائه می دهد، شناخته 
می شود.  او در طول نزدیک به دو دهه فعالیت فردی، تنها دو آلبوم منتشر کرده 
آلبوم او است. راب  بود و BBtOT یا Behind the Orchard Tree 2 سومین 
کاتینگهام در این آلبوم نگاهی به گذشته و اولین آلبومش داشته است، امری 
که از نام انتخاب شده نیز مشهود است. او در این آلبوم شامل قطعاتی از آلبوم 
او با تنظیم و اجرای متفاوت و همچنین قطعات جدید است. او قطعاتی که در 
سال۲۰۰۲ ساخته را با ساختاری مدرن تر و به روزتر در سال۲۰۲۰ منتشر کرده است 
و به سطحی متفاوت رسانده است. راب کاتینگهام آلبوم سومش را این گونه 
توصیف می کند: »من می خواستم این کار را سال ها پیش انجام دهم. قطعات 
این آلبوم خوب هستند، اما می خواستم آن ها را به سطحی بهتر برسانم«. تلاش 
این هنرمند در ساخت موسیقی مدرن با الهام از ساخته های قدیمی خود در 
Back Behind the Orchard Tree منجر به ارائه اثری مدرن، ظریف و جذاب و 
امروزی شده است که تفاوت آن با نسخه اولیه مشهود است و می توان آن را در 

زمره آثار برتر سال جاری قرار داد.

Back Behind the Orchard Tree
::  راب کاتینگهام   :: 

خلاصه داستان: پس از ماجراي گروگان گيري در المپيک مونيخ که منجر به قتل 
چند ورزشکار رژیم صهونیستی مي شود، دولت رژیم صهونیستی به سازمان اطلاعاتي 
کشور مأموريت مي دهد تا فلسطيني های مسئول مرگ ورزشکاران را پيدا کنند و به 

قتل برسانند...
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم امیر عزتی، آمده است: مونیخ به کارگردانی 
استیون اسپیلبرگ داستان یک مامور موساد به نام آونر است که در اسرائیل متولد 
شده و علاقه فراوانی به کشورش دارد. او انتخاب می شود تا در راستای تصمیم گولدا 
مایر برای انتقام گرفتن از طراحان کشتار مونیخ با تیمی چهار نفره – استیو، کارل، 
هانس، رابرت یازده نفر از جنبش آزادی بخش فلسطین و گروه سپتامبر سیاه را یافته 

و به قتل برساند.
 اسپیلبرگ از شروع عملیات انتقامی آغاز می کند و با اولین نمایی که از گولدا مایر به 
شکل ضد نور به نمایش می گذارد، تاریکی درون او را به نمایش گذاشته و در نماهای 
بعدی او را به عنوان آمر این ترورها، قطب منفی ماجرا تصویر می کند. چیزی که به 
مذاق بسیاری از اسرائیلی ها خوش نیامده است. تصمیم تاریخی، اما غلط گولدا مایر 
در مذاکره نکردن با تروریست ها و سپس کشتار آنان در طول سه دهه گذشته به نوعی 
تبدیل به سیاست تمامی دولتمردان اسرائیلی شده که با جدیت ترور رهبران حماس و 

سایر گروه های فلسطینی را دنبال می کنند و...

Munich – مونیخ
::    استیون اسپیلبرگ  ::

کتاب دانش خطرناک نوشته رابرت اروین، به شرق شناسی و مصائب آن می پردازد و 
به نوعی پاسخی است بر اثر شرق شناسی، نوشته ادوارد سعید. این کتاب در حقیقت 
با نظر به کتاب سعید نوشته شده است و پاسخی منصفانه به تندروی ها، اشتباهات 
و مغالطه های سعید دارد. عبارت شرق شناسی از قرن های شانزدهم و هفدهم میلادی 
به دست کسانی چون گیوم پوستل، یاکو گولیوس و ادوارد پوکاک پدید آمده است. 
رابرت اروین در کتاب دانش خطرناک که در باب شرق شناسی و مصائب آن نوشته 
شده است، پاسخی منصفانه به به کتاب شرق شناسی ادوارد سعید می دهد. ادوارد 
سعید، نظریه پرداز ادبی، فعال سیاسی و استاد زبان انگلیسی و ادبیات تطبیقی در 
دانشگاه کلمبیا بود. او آثار بسیار مهمی از خود به جا گذاشت که شرق شناسی یکی از 
مشهورترین ها است. او در این کتاب با دیدگاهی که متاثر از ایدئولوژی سیاسی اش 
بود، بیش از آن که به شرق شناسی بپردازد، مشغول حمله به مبانی سیاسی و عقیدتی 
امپریالیسم بریتانیا و امریکا است.  اما این کتاب، دیدگاهی متفاوت را با آنچه ادوارد 
سعید مطرح کرده است، بیان می کند. اروین مبانی نظری و تاریخچه ی علمی به نام 
اورینتالیسم یا شرق شناسی را بررسی کرده است و با نگاهی بی طرفانه و غیر متاثر از 
ایدوئولوژی های سیاسی به شرق شناسی می پردازد. این اثر اولین بار در سال ۲۰۰۸ 
منتشر شد. خواندن کتاب دانش خطرناک برای تمام کسانی که به شرق شناسی 

علاقه دارند و از مطالعات فلسفی لذت می برند، جذاب است.

دانش خطرناک- رابرت اروین
::  ترجمه: محمد دهقانی     ::

کتابفیلم موسیقی

بی  و  سردرگمی  باخت.  اشتباهش  تدابیر  به  استقلال 
برنامگی به حدی که انگار در طول این چند روز پس از 
مسابقه با ترکانور، هیچ تمرین هدفمندی برگزار نشده است! 
شاگردان فکری بازی را چهار-سه-سه شروع کردند، اما بسیار 

بی نظم و بی برنامه.
سایپا روز گذشته برای یک تساوی به میدان آمده بود اما با 
سه امتیاز به خانه برگشت! وقت تلف کردن دروازه بان آن 
ها در نیمه اول خود اثبات کننده این مسئله بود که نارنجی 
ها به یک امتیاز هم راضی بودند. اما این استقلال بود که 

می خواست برد را تقدیم آن ها کند!
اشتباه در مهر چینی یکی این بود که »مسعود ریگی« 
به  تبدیل  بازی  این  در  اش  فنی  خصوصیات  برخلاف 
بازیگردان شده بود. او بی اغراق بیشترین لمس توپ را در 
این بازی داشته است و این یعنی ریگی در جای اشتباه 
به کار گرفته شده بود. فراموش نکنید که مسعود در دقیقه 
64 از میدان خارج شد! )بهترین بازیکنان میدان دقیقه 64 

تعویض شد!(.
عجیب بود که هافبک های استقلال در طول این مسابقه 
بیشتر پشت بازیکنان حریف قایم شده بودند و به همبازی 

صاحب توپ شان نزدیک نمی شدند!
سه مهاجم استقلال در طول مسابقه اگر فرصتی هم برای 
گلزنی داشتند، بیشتر روی خلاقیت خودشان به دست 

آمد تا تحرک هافبک ها! اگرچه قرار بود استقلال با سه 
هافبک و سه مهاجم بازی کند، اما بازگشت چندباره شیخ 
مهاجم نوک آبی ها برای دفع توپ، نشان می داد که 
خط هافبک استقلال آنطور که باید و شاید مسئولیتش را 
انجام نمی دهد. خیلی دوست دارم بدانم با این کیفیتی 
که نادری و دانشگر در این چند بازی از خودشان نشان 
می دهند، چطور کادرفنی استقلال برای حفظ میلیچ هیچ 

تلاشی نمی کند!
هفتاد و پنج دقیقه طول کشید تا استقلال بفهمد راه نزدیک 

شدن به دروازه سایپا ارسال هوایی نیست! 
روز گذشته »ارسلان مطهری« هم به خاطر تفکرات اشتباه 

نیمکت استقلال سوخت شد. او اصلا معلوم نشد چرا 
در ترکیب قرار گرفت و چرا تعویض شد! به میدان آمدن 
اسماعیلی و رضاوند اگرچه مالکیت توپ را بیشتر در اختیار 
آبی ها گذاشت، اما عملا کمکی به استقلال نکرد. تیمی 
که برای ورود به 18 قدم حریف خلاقیت را به کار نگیردف 
در برابر سایپایی که استاد دفاع اتوبوسی است، قطعا باید 

به مشکل بخورد.
استقلال دیروز حتی برای کرنرهایش هم نقشه ای داشت. 
این باخت حاصل کلکسیونی از اشتباهات درون زمین و 
روی نیمکت بود تا بعد برد خوب برابر تراکتور، آبی ها را از 

خواب غفلت بیدار کند...

نمایش ضعیف برابر سایپا؛

استقلال کلکسیونی از اشتباهات!

لیگ برتر جهان سینما

جشنواره فیلم کن تا ماه جولای عقب می افتد
به نظر می رسد جشنواره فیلم کن که قرار است 
تاریخ  کند  اعلام  رسما  ماه  همین  پایان  در 
برگزاری اش در سال۲۰۲۱ چه زمانی خواهد بود، از 

ماه مه به ماه جولای موکول شده است.

تاریخ فیلم جدید گی یرمو دل تورو مشخص شد
سرچ لایت پیکچرز- تهیه کننده فیلم جدید گی یرمو 
دل تورو تقویم اکران فیلم هایش در سال۲۰۲۱ 
را با تغییراتی منتشر کرد. در این تقویم »کوچه 

تورو  دل  گی یرمو  فیلم  جدیدترین  کابوس« 
۳دسامبر )۱۲آذر ۱۴۰۰( روی پرده می رود. این تاریخ 

زمانی است که فصل سینمایی سال۲۰۲۲-۲۰۲۱ محسوب می شود.

تاریخ اکران جیمز باند باز هم عقب افتاد
»زمانی برای مردن نیست« که قرار بود ۲ آوریل 
)۱۳فروردین( و در بهار راهی سینماها شود، حالا 

قرار است ۸ اکتبر )۱۷آبان( روی پرده برود.

گری اولدمن از پالم اسپرینگز جایزه می گیرد
جوایز بین المللی فیلم پالم اسپرینگز اعلام کرد 
امسال با اهدای جایزه »رییس«، از گری اولدمن 
برای بازی فوق العاده اش در فیلم »منک« تجلیل 

می کند.

»شیشلیک« بار دیگر به شورای پروانه نمایش رفت
کارگردانی  به  »شیشلیک«  سینمایی  فیلم 
اعمال  از  پس  مهدویان،  محمدحسین 
به  برای سومین بار  اعلام شده،  اصلاحیه های 

شورای پروانه نمایش ارشاد تحویل شد.

محمد حیرانی

 نویسنده و کارشناس رسانه
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حیدر غیایی« 
- پیشگام معماری نوین ایران - را گرامی می دارد

ورزشی

حواشی زمان حضور آلکنو در ایران و 
آپشن های قراردادش

بحث آمدن یا نیامدن سرمربی روسیه ای تیم ملی والیبال به 
ایران طی روزهای اخیر حواشی زیادی به همراه داشت که باید 

دید به کجا خواهد انجامید.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، پس از حواشی 
که پروسه انتخاب سرمربی تیم ملی برای فدراسیون به همراه 
داشت، اکنون یکی از موضوعاتی که طی روزهای گذشته باعث 
ایجاد حواشی برای والیبال ایران شد، بحث آمدن یا نیامدن 
ولادمیر آلکنو سرمربی تیم ملی به ایران در زمان شروع اردوهای 
تیم ملی همزمان با آغاز سال جدید است. موضوعی که  نهایتا 

واکنش فدراسیون را نیز به همراه داشت.
پیش از داغ شدن اخبار اخیر مبنی بر نیامدن آلکنو به ایران 
و شروع کار تیم  ملی از فرورودین ماه سال آینده با »توتولو« 
سرمربی  که  کرد  اعلام  داورزنی  محمدرضا  آلکنو،  دستیار 
روسیه ای از فروردین  ماه  و با شروع اردوها کار خود را در ایران 
آغاز می کند. اتفاقی اکنون با توجه به مسائل موجود با علامت 

سوال بزرگی همراه شده است.
ایران،  به  آلکنو  نیامدن  شائبه های  شدن  مطرح  از  پیش 
فدراسیون هیچگاه اعلام  نکرد که این مربی روسیه ای دو آپشن 
را برای همکاری با تیم ملی ایران  در نظر دارد و بارها شاهد 
این موضوع بودیم که آلکنو از فروردین در ایران شروع به کار 
خواهد کرد. با این  وجود پس از مطرح شدن این موضوعات، 
امیر خوشخبر- سرپرست تیم  ملی والیبال در مورد شائبه های 
نیامدن آلکنو، گفت: در زمان امضای قرارداد با این مربی، وقتی 
که با آلکنو صحبت کردیم دو آپشن را پیشنهاد داد. اول اینکه 
سر موقع با شروع اردوهای تیم ملی به ایران آمده و کار خود را 
شروع کند و سپس برای یک  اردوی تدارکاتی تیم عازم کازان 
شود. آپشن دوم او هم این بود که اگر بازی های باشگاهی 
آن ها به مراحل بالاتر رفت و آلکنو نتوانست به ایران بیاید، 
دستیار او آقای توتولو به ایران بیاید تا تمرینات تیم ملی ایران 
را شروع کند و وقتی اردو یک مقدار جلو رفت او به تیم ملی 

ملحق شود.
البته مسائل کرونا و قرنطینه هم بندهایی بودند که به آن ها 
نپرداختیم. هدف این است که تیم ملی چه با توتولو و چه با 
حضور شخص آلکنو کار خود را شروع و در ادامه هم یک اردو 

را در کازان داشته باشد تا از همانجا هم عازم مسابقات شود.
با وجود همه این صحبت ها، تیم ملی ایران بازی های مهمی 
چون المپیک را پیش رو دارد و طبق نظر کارشناسان نیز 
حضور سرمربی کنار تیم ملی می تواند یکی از فاکتورهای 
موفقیت باشد. اتفاقی که در سال های گذشته نیز بارها مطرح 
شده است. بهروز عطایی کارشناس والیبال ایران در مورد این 
صحبت ها اظهار کرد: فکر می کنم مرجع فدراسیون است و 
طبق اخبار منتشر شده توسط فدراسیون، آقای آلکنو باید بعد از 
عید وارد ایران  شود. ضمن اینکه باید دید مسئولان ما چگونه 
قراردادی را با این سرمربی بسته اند! با این وجود به هر حال 
منطقی است که اگر سرمربی بالا سر کار باشد نتیجه بهتر 
خواهد بود و ما مسابقات مهمی پیش رو داریم که قطعا خود 

کادرفنی نیز به این موضوع اشراف کامل دارند.
اکنون با وجود این اتفاقات و تکذیب  خبر نیامدن آلکنو به ایران 
توسط فدراسیون، باید دید که آیا این سرمربی روسیه ای برای 
شروع کار خود فروردین ماه سال آینده وارد تهران خواهد شد 
یا نه؟ اتفاقی که  مسلماً  تأثیر مستقیم با نتایج تیم ملی در 

المپیک خواهد داشت.

توپ و تور

با سابقه ترین رئیس فدراسیون ورزش ایران صریح و بی 
پرده سخن می گوید. فردی که با بیست و سه سال تجربه 
ریاست فدراسیون های والیبال و کشتی و قریب به ۳۰ 
سال مدیریت در عرصه ورزش اندوخته گرانبهایی از این 
رهگذر کسب کرده است. محمدرضا یزدانی خرم باچنین 
پیشینه ورزشی و پشتوانه سیاسی، فراتر از ملاحظات 
معمول به کسانی که موجبات نارضایتی جامعه ورزش 

را فراهم کرده اند می تازد.
این مدیر خوشنام و با تجربه ضمن اشاره به مشکلات 
امروز ورزش تاکید می کند : ورزش رکن اصلی جامعه 
است و تمام افراد خرد و کلان کشور به نوعی با این 
مقوله سروکار دارند . از کودک ۶- ۷ ساله که در مهدهای 
کودک با بازی های هدفدار و ژیمناستیک آشنا می شود 
تا پیر مرد ۸۰ ساله که پزشکان او را به انجام حرکات بدنی 
و ورزش تشویق می کنند، همگی به نوعی با این مقوله 
در ارتباط اند بنا براین وزیری که برای ورزش انتخاب می 
شود باید جامع الشرایط و محیط بر زیر و بم مسئولیتی 

خود باشد.
متاسفانه طی سال های متمادی این مهم مورد غفلت 
واقع شد و بعضا عنان اختیار ورزش به دست کسانی 
سپرده شد که علی رغم ادعا هیچگونه تبحر و توانی از 
خود نشان ندادند. این رسم که یک نفر جا مانده از کابینه 
را به ورزش تحمیل کنند، رسم ناخوشایند و ظلم در حق 
جامعه ورزش است. نتیجه چنین نگرش، کشیده شدن 
دیوار بی اعتمادی بین ورزشی ها و مدیران بود. در حال 
حاضر جامعه ورزش نه تنها از وضعیت موجود راضی 
نیست بلکه نوعی نگاه منفی نسبت به مدیران ورزشی 

پیدا کرده است.
رئیس کارگروه ورزش حزب موتلفه اسلامی در ارتباط با 
راههای برون رفت از وضعیت موجود اظهار داشت: عمر 
دولت کنونی رو به پایان است و گمان نمی کنم طی 
چند ماه آینده اتفاق خاصی در ورزش رخ دهد. وقتی 
فرصت کافی داشتند و مشکلات کرونا هم در میان نبود 
کار مهمی انجام نگرفت اکنون و در مقطع کنونی چه  
توقعی می توان از مسئولین مربوطه داشت؟ یک بار هم 
سلطانی فر در جمع کارگروه ورزش حزب موتلفه حضور 
پیدا کرد، در آن نشست بسیاری از موارد به وی یاد آوری 
از  از نقطه نظرات کارگروه که متشکل  شد.  وعده داد 
و  ورزش  رسانه  باتجربه  و مدیران  کارشناسان  جمعی 
هستند به عنوان اتاق فکر استفاده کند اما رفت و پشت 
سرش را هم نگاه نکرد. در حالیکه هدف ما صرفنظر از 
بحث جناحی، کمک به ورزش بود و اینکه تجربیات خود 
را رایگان در راستای بهبود اوضاع ورزش ارائه دهیم. به 
هر حال همانطور که ذکر شد طی کوتاه زمان باقی مانده 
از مسئولیت دولت فعلی، امید چندانی به بهبود وضعیت 
باشیم  امیدوار  باید  دلیل  همین  به  رود  نمی  ورزش 
دردولت آینده هرکسی که توفیق خدمت به این مردم را 
پیدا کرد موضوع ورزش را جدی بگیرد. به اعتقاد من وزیر 
آینده ورزش باید قوی ترین فرد کابینه باشد. رئیس دولت 
بعدی می تواند برای انتخاب فرد مورد نظر از کارشناسان 
و مدیران با تجربه نظر بگیرد ضمن اینکه مجلس هم باید 

در این راستا به وظیفه خود عمل کند.
چگونگی  در خصوص  والیبال  فدراسیون  اسبق  رئیس 

نظارت مجلس بر انتخاب وزرا، خصوصا وزیر آینده ورزش 
و جوانان گفت: هیچ وزیری برگزیده نمی شود مگر اینکه 
نمایندگان مجلس به او رای اعتماد بدهند. مجلس دهم 
در این رابطه مماشات کرد وبعدها هم نظارت درستی بر 
عملکرد وزارت ورزش نداشت اما مجلس یازدهم نباید 
در این زمینه کوتاهی کند. خصوصا  نقش فراکسیون 
ورزش مجلس و کمیته های تخصصی تعیین کننده 
است. تشکیل کمیته های تخصصی و عزم جزم اعضای 
پرشمار و قدرتمند فراکسیون ورزش این امیدواری را به 
وجود آورده که حساسیت زیادی در انتخاب وزیر آینده 
داشته باشند. خواسته جامعه ورزش نیز همین است که 
در سایه نظارت و دقت مجلس محترم، فردی توانمند و 

اصلح سکان هدایت ورزش را در دست گیرد.
بودجه  از کمبود  از یک طرف صحبت  داد:   ادامه  وی 
تعداد  دیگر  طرف  از  شود،  می  ورزش  در  امکانات  و 
زیاد می کنند که  را چنان  انجمن ها  فدراسیون ها و 
بودجه را می بلعد. اولویت بندی ها رعایت نمی شود و 
اهمیت فدراسیون ها را در نظر نمی گیرند. برخی رشته 
های بی تاثیر را بیش از حد مورد حمایت قرار می دهند 
اما نسبت به رشته های پر مدال و پایه بی توجهی می 
اما  داند  مادر ورزش ها می  را  ژیمناستیک  دنیا  شود. 
ببینید جایگاه آن در کشور ما کجاست؟ این ورزش طی 
چند سال گذشته فقط حاشیه داشته و کسی هم پاسخگو 
نبود و نتوانست این حواشی را جمع کند. در بحث مربوط 
به واگذاری تیم های مطرح پایتخت به بخش خصوصی 
اتخاذ نشد و کار کارشناسی لازم  هم سیاست درستی 
صورت نگرفت آخر هم معلوم نیست بتوانند این واگذاری 
را انجام دهند. اینها مثال ها مشتی است نمونه خروار. 
در بحث دیپلماسی ورزشی، انتخابات فدراسیون ها، اداره 
امور باشگاه ها، ضعف حضور صنعت در ورزش تبلیغات، 
ادارات کل استانی، زیرساخت ها، جذب بودجه و امکانات، 
تعامل با ارگان ها و موارد بسیار دیگر کم کاری و بعضا 

سو مدیریت صورت گرفته است.
رئیس اسبق فدراسیون کشتی با اشاره به طرح منع به 
کارگیری بازنشسته ها در ورزش، تاکید کرد: این طرح جفا 
در حق مدیران و با تجربه های ورزش بود. هیچ جای دنیا 
مدیران با تجربه و سرد و گرم چشیده ورزش را خانه نشین 
نمی کنند. نتیجه اعمال این قانون نادرست، کنار گذاشتن 
مدیران موفق و امتحان پس داده  و جایگزین کردن آنها 
با کارمندان ادارات کل و وزارت مربوطه بود که باعث شد 
ورزش به این روز در آید. سال به سال  کلاس روسای 
فدراسیون ها را پایین آوردند. این ضعف و پسرفت حاصل  
قانون نادرستی بود که مدیران با تجربه ورزش را به خانه 

نشینی و پارک نشینی واداشت. با یک نگاه ساده به روند 
انتخاب مدیران در فدراسیون های جهانی و تشکیلات 
آنها برای  المللی ورزش مشخص می شود ملاک  بین 
اداره  امور در سطح کلان چیست و ما چه تفکری در این 
باره داریم.  هیچ جای دنیا بدون  طی مراحل و کسب 
تجربه لازم به کسی مسئولیت نمی دهند ولی ما ریاست 
فدراسیون ها را کسانی سپردیم که هیچ سابقه مدیریتی 
قابل قبولی نداشتند . در هر حال امیدوارم فراکسیون 
ورزش مجلس یازدهم این مسئله را پی گیری و مشکل 
را بر طرف کند.  بدیهی است که بیان این نکات به مفهوم 
نادیده انگاشتن تاثیر حضور جوانان در مسئولیت های 
در  را  زیادی  های  مسئولیت  شخصا  نیست.  مختلف 
به جوانان سپردم و  والیبال و کشتی  فدراسیون های 
نتیجه گرفتم چه بسا اگر خود این جوانان راس فدراسیون 
بودند چنین بهایی به هم سن و سالان و جوانان دیگر 
نمی دادند. تجربه  چنین مشکلاتی در برخی فدراسیون 
ها بوده تا حدی که مدیر بی تجربه ای نه تنها اغلب با 
تجربه های همان فدراسیون، بلکه موجبات کناره گیری 
فردی چون هاشمی طبا را هم فراهم کرده و وزارت ورزش 
هم نظاره گر این مسئله بوده و  نتوانسته  اعمال نظارت 
کند. مگر ما چند نفر مثل هاشمی طبا در ورزش داریم ؟! 
بنا براین بها دادن به جوانترها خوب است در صورتی که 
توان مدیریتی خود را به اثبات رسانده باشند. وقتی یک 
نفر از صد امتیاز ۸۰ امتیاز دارد چرا باید او را کنار بگذاریم 

و فردی را که ۱۰- ۱۵ امتیاز دارد را  جایگزین کنیم.
یزدانی خرم در پایان تصریح کرد: بنده اگر حرفی می زنم 
از باب تجربه وسال های طولانی حضور در عرصه مدیریت 
ورزش است. کارنامه امثال ما روشن است، چشمداشتی 
تندیس  کنار  در  من  تندیس  که  همین  ندارم.  هم 
عزیزانی چون طالقانی، سوریان و دیگر بزرگان به عنوان 
چهره ماندگار عرصه مدیریت ورزش در موزه کمیته ملی 
المپیک نصب می شود یعنی اینکه خدماتم گم نشده و  
مزد زحماتم را گرفته ام. هر سخنی که می گویم از باب 
احساس وظیفه ،به حکم  امر به معروف و نهی از منکر و 
با پشتوانه چند دهه مدیرت موفق در ورزش است. وظیفه 
دارم به کسانی که ورزش را به بیراهه بردند هشدار دهم و 
آنان که بعدا مسئولیت خواهند گرفت را راهنمایی کنم. 
می شد ورزش را خیلی بهتر از اینکه هست مدیریت کرد 
اما به هر دلیل ممکن این کار انجام نگرفت. نظر قاطبه 
جامعه ورزش نسبت به عملکرد وزارت ورزش منفی است. 
خیلی حرف ها را هم  به خاطر رعایت حال برخی دوستان 
بیان نمی کنم وگرنه خوب می دانم  مشکلات کجاست 
و چه کسانی پست های مهم ورزشی را غصب کرده اند.

دیالوگ

یزدانی خرم: جامعه ورزش از وضعیت موجود راضی نیست؛

مجلس باید نظارت بیشتری به ورزش داشته باشد
ژیمناستیک مادر ورزش هاست اما جایگاه آن در کشور ما کجاست؟ 

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »منوچهر جراح زاده«ورزشی
- قصه نویس، شاعر، طنزپرداز و روزنامه نگار فقید - را گرامی می دارد

گلر فوتسال زنان ایران لژیونر شد
اعظم آخوندی به لیگ فوتسال عراق پیوست. اعظم آخوندی- دروازه بان فوتسال 

ایران به تیم الزوراء عراق پیوسته است. آخوندی فصل گذشته با تیم سایپا 
تهران در لیگ برتر حضور داشت و همراه با این تیم به نایب قهرمانی 

لیگ رسید. در حال حاضر نسیمه غلامی و فرشته کریمی هم در لیگ 
کویت بازی می کنند.

برای اعزام تیم بانوان به آسیایی باید تصمیم گیری شود
الهام سلوکی گفت: تاریخ برگزاری مسابقات هندبال قهرمانی زنان آسیا به 

تازگی اعلام شده است و برای اعزام تیم ملی در هفته آتی جلسه 
خواهیم داشت و در موردش صحبت خواهیم کرد. وی در ادامه گفت: 

به محض اینکه مجوز برگزاری اردوهای تیم ملی را بگیریم کار را 
آغاز خواهیم کرد.

پوستر لیگ های ووشو حذف شد
فدراسیون ووشوی ایران پوستر رقابت های لیگ برتر مردان و زنان ایران با عنوان 

گرامیداشت سردار شهیدسپهبد حاج قاسم سلیمانی را در صفحه شخصی 
اینستاگرام خود منتشر کرد که این پست توسط اینستاگرام حذف شد. 

رقابت های لیگ ووشوی مردان ۹ تا ۱۴بهمن و لیگ ووشوی بانوان 
۱۷ تا ۱۹بهمن به میزبانی آکادمی ملی ووشوی ایران برگزارخواهدشد.

پایان لیگ تکواندوی بانوان با معرفی تیم های برتر
با پایان رقابت های لیگ تکواندو زنان، تیم فتح صدر البرز عنوان قهرمانی را از 

آن خود کرد.در پایان این دوره از رقابت ها، فتح صدر البرز باکسب ۱۲امتیاز 
موفق شد کاپ قهرمانی جام شانزدهم را بالای سر ببرد؛ لوازم خانگی 

کن با ۹امتیاز بر سکوی نایب قهرمانی ایستاد و شرکت رهنماتجارت 
آراز امین با ۶امتیاز سوم شد.

تیم ملی بوکس سوریه وارد ایران شد
تیم ملی  بوکس سوریه به منظور برگزاری یک مرحله اردوی مشترک 

دو هفته ای با تیم ملی ایران، صبح دیروز- ۴بهمن۱۳۹۹ وارد 
تهران شد. ملی پوشان ایران خود را برای  حضور در رقابت های 

انتخابی المپیک جهانی آماده می کنند. این اردو به میزبانی 
سالن شماره ۹ ورزشگاه انقلاب برگزار خواهد شد.

»یخچالی« بهترین بازیکن لیگ دسته دو آلمان شد
 بهنام یخچالی- بسکتبالیست ایرانی تیم روستوک به عنوان بهترین بازیکن 

ماه دسامبر این لیگ شناخته شد.یخچالی با میانگین ۲۴امتیاز، ۳/۴ در 
ریباند و ۵/۴ در پاس منجر به گل به عنوان بهترین بازیکن لیگ دسته 

دو آلمان معرفی شد.یخچالی در چند بازی اخیر روستوک با درخشش 
خود یکی از مهره های کلیدی در پیروزی های تیمش بوده است.

دبیر: هدف اصلی کشتی کسب مدال در المپیک است
رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به برنامه سند راهبردی فدراسیون کشتی 

گفت: یک کارگروه درفدراسیون تشکیل شود و در راستای برنامه 
به صورت  را  برنامه های هرکمیته  راهبردی فدراسیون کشتی، 

مشخص تهیه و به آن ها ابلاغ کند. وی افزود: اولویت فدراسیون 
کشتی کسب مدال طلای المپیک در کشتی آزاد و فرنگی است.

مسابقات تنیس روی میز انتخابی المپیک در آسیا به تعویق افتاد 
رقابت های تنیس روی میز انتخابی المپیک در منطقه آسیا با یک 

سوی  از  اعلام شده  برنامه  طبق  می شود.  برگزار  تأخیر  هفته 
فدراسیون جهانی تنیس روی میز، قرار است مرحله پایانی 

مسابقات گزینشی المپیک -در سطح جهانی- طی روزهای ۲۶ 
تا ۲۸ اسفندماه در قطر برگزار شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

امسال بر خلاف سال های گذشته تعداد هشت تیم به 
لیگ قهرمانان آسیا اضافه شده است و تیم ها در ۱۰ گروه 

چهار تیمی با یکدیگر رقابت می کنند.
مسابقات مرحله گروهی رفت و برگشت برگزار می شود 
اما در مراحل یک هشتم و یک چهارم، تیم ها فقط یک 
بازی انجام خواهند داد. در عین حال،AFC  تصمیم دارد 
دیدارهای مرحله نیمه نهایی و فینال را به صورت رفت و 

برگشت برگزار کند.
کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد قرعه کشی مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا 2021 در تاریخ 27 ژانویه)8 

بهمن( درکوالالامپور پایتخت مالزی برگزار می شود.
طبق اعلام AFC این مراسم از ساعت 12 به وقت تهران 
از طریق ویدئو کنفرانس برگزار می شود و به دلیل شرایط 
کنونی حضور فیزیکی نمایندگان باشگاه در مالزی مقدور 

نیست.
برگزار  متمرکز  صورت  به  که  گروهی  مرحله  بازی های 

می شود و به صورت رفت و برگشت خواهد بود.
همچنین کنفدراسیون فوتبال آسیا رسما از سیدبندی 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا در فصل 2021 و منطقه 
پرسپولیس  ها،  آن  اعلام  طبق  و  داد  خبر  آسیا  غرب 
ایران با عنوان قهرمان لیگ برتر ایران، یکی از سرگروه 

ها خواهد بود و شاگردان یحیی گل محمدی در سید اول 
جای گرفتند. تراکتور، دومین نماینده آسیایی ایران، به 
عنوان قهرمان جام حذفی کشور نیز در سید دوم جای 
گرفت. استقلال ایران هم در سید سوم منطقه غرب آسیا 

قرار گرفتند.
سیدبندی کامل بازی ها در منطقه غرب به شرح زیر 

است:
سید اول

 / ایران  پرسپولیس   / عربستان  الهلال   / قطر  الدحیل 
شارجه امارات / السد قطر

سید دوم
النصر عربستان / تراکتور ایران / شباب الاهلی امارات / 

الریان قطر / الاهلی عربستان
سید سوم

پاختاکور ازبکستان / الوحدات اردن / اف سی گوای هند 
/ استقلال ایران / استقلال تاجیکستان

سید چهارم
الشرطه عراق / 4 تیم برنده پلی آف

زمانبندی مراحل لیگ قهرمانان آسیا در منطقه غرب طبق  
به این ترتیب است:

مرحله مقدماتی )تک بازی(۷ اپریل )۱۸ فروردین(
 ۲۵( اپریل   ۳۰ تا  برگشت(۱۴  و  )رفت  گروهی  مرحله 

فروردین تا ۱۰ اردیبهشت ۱۴۰۰(
مرحله یک هشتم نهایی )تک بازی(۱۳ و ۱۴ سپتامبر 

)۲۲ و ۲۳شهریور(
مرحله یک چهارم نهایی )تک بازی(۲۷ و ۲۸ سپتامبر 

)۵ و ۶ مهر(
مرحله نیمه نهایی )رفت و برگشت(رفت: ۱۹ و ۲۰ اکتبر 

)۲۷ و ۲۸ مهر(

برگشت: ۲۶ و۲۷ اکتبر )۴ و ۵ آبان(
فینال )رفت و برگشت(رفت: ۲۱ نوامبر )۳۰ آبان(

برگشت: ۲۷ نوامبر )۶ آذر(
نکات مهم:

۱. در ابتدا باید به نحوه صعود تیم ها اشاره کرد، باتوجه 
به ۴۰ تیمی شدن مسابقات، در منطقه غرب پنج گروه 
چهار تیمی وجود خواهد داشت، اما از هشت تیمی که 
از منطقه غرب به مراحل حذفی صعود خواهند کرد، پنچ 
تیم اول هر گروه خواهند بود، سه تیم باقی مانده هم از 
برترین تیم های دوم هر گروه خواهند بود که به همراه 
صدرنشین های گروه های پنجگانه غرب به مراحل حذفی 

صعود خواهند کرد.
تصمیماتش  با  همیشه  آسیا،  فوتبال  کنفداسیون   .۲
گرچه  است،  کرده  متعجب  را  غریبش همه  و  عجیب 
سیدبندی مسابقات از سوی AFC اعلام شده است، اما اگر 
بخواهد طبق روال سال های گذشته تصمیم گیری شود، 
فقط عدم حضور دو نماینده از یک کشور در یک گروه 
رعایت خواهد شد، سیدبندی معنایی نخواهد داشت، اما 
از طرفی ممکن است، باتوجه به تغییرات اساسی که 
AFC از آن خبر داده بود، این بار پس از گذشت مدت ها، 
در قرعه کشی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا، شاهد نظم 

و رعایت قوانین سیدبندی ها باشیم.

  آنچه باید درباره لیگ قهرمان آسیا 2021 بدانید؛

۴۰ تیم، هم سخت شد هم جذاب!

حرف آخر جهان فوتبال 

خودداری رونالدو از تبلیغ برای گردشگری 
عربستان سعودی 

کریستیانو رونالدو- ستاره پرتغالی تیم فوتبال 
پیشنهاد  یک  دریافت  وجود  با  یوونتوس 
مالی قابل توجه از سعودی ها حاضر نشده 
برای صنعت گردشگری این کشور تبلیغ کند.

الشعراوی در آستانه بازگشت به رم 
بال ایتالیایی دو فصل اخیر شانگهای شنهوای 
چین در آستانه پوشیدن دوباره پیراهن تیم 

فوتبال رم است.

احتمال لغو برگزاری پراکنده بازی های یورو 2020 
اعتراف  مونیخ  بایرن  باشگاه  مدیراجرایی 
کرد که امکان لغو برگزاری بازی های جام 
ملت های اروپا سال ۲۰۲۰ به صورت پراکنده 

وجود دارد.

سویا در آستانه خرید بازیکن اخراجی آتالانتا
باشگاه سویا قصد دارد مهاجم آرژانتینی تیم 
فوتبال آتالانتا را که به خاطر اختلاف نظر با 
سرمربی این تیم نیمکت نشین شده است، 

به خدمت بگیرد.

واران به دنبال جدایی از رئال مادرید 
مادرید  رئال  فوتبال  تیم  فرانسوی  مدافع 

قصد جدایی از جمع کهکشانی ها را دارد.

امباپه: از بودن در پاری سن ژرمن خوشحالم
ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن می گوید هنوز 
درباره آینده حرفه ای  خود تصمیم گیری نکرده 
است، اما از بودن در این تیم خوشحال است.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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